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PROCES - VERBAL
privind sinteza dezbaterilor iedinlei ordinnre a Consiliului Local nl Orrfului Bumbelti - Jiu,
convocat confotm prevederilor art. 134alin. (1) lit. a) din OUG n r. 57 / 2019 privind Codul

Administrativ, intocnnitd 
^stdzi 

27 ,02.2025

Convocarea s-a efectuat in baza Dispozitiei N. 1361 21.02,2025 emisd de Primarul Oragului
Bumbe$ti - Jiu, in$tiinlarea $i convocarea consilierilor efectuandu-se prin comunicarea in format
electronic, pe tablete a invitaliilor impreune cu materialele de gedinti, prin care consilierii locali au luat
cunoltin!5 de ordinea de zi a $edintei, data, ora li locul desliguririi acesteia respectiv: 2'1.02.2025, ot^
15.00, la Casa de Culturi " Cheorghe Titarescu,, din Bumbe$ti Jiu,judeful Gorj.

Pregedintele de qedinld este dl Borcan Marius.
Inlocuitorul secretarului general al ora$ului, doamna Buzuloiu Daniela, face prezenla la ledinp a

consilierilor locali, precizand ce au rdspuns PREZENT tofi cei 15 consilieri locali in funcfie. La Sedinld
mai pa(icipd domnul Beregan Cosmin, care depune cerere cu solicitarea de a ise permite se- $i prezinte
punctul de vedere la proiectele nr.2, 10 qi I I de pe ordinea de zi.

A. Sunt supuse la vot Procesele verbale ale qedinlelor Consiliului Local Bumbegti- Jiu din data

de 16.01.2025 qi 30.01.2025.

Procesul verbal al $edinfei extraordinare dir data de 16.01.2025 este aprobat cu 15 voturi

Pentru.

Procesul verbal al qedinlei ordinare din data de 30.01.2025 este aprobat cu 15 voturi pentru.

B. Proiecte
La invitatia pre$edintelui de $edinfd, dl Primar prezintd Ordinea de Zi a $edinfei, astfel:

l- Modificarea ANEXEI nr. I la HCL nr. 129/28.112024 privind aprobarea salariilor de
bazd pentru funclionarii publici li personalul contractual din cadrul familiei ocupalionale
"Administralie" din aparatul de specialitate al Primarului Oragului Bumbegti-Jiu, serviciile
publice si institutiile autoritatilor publice locale, pe perioada ianuarie 2025 - decembrie
2025

2- Aprobarea Devizului general li a indicatorilor tehnico-economici actualizali in urma

procedurii de licitalie pentru obiectivulde investilii: Lucrdri suplimentare pentru atingerea

indicatorilor fizici in vederea finalizerii obiectivului de investilii "Reabilitare stradi
Bumbetti ti stradi Gheorghe Tatarascu, in vederea imbundtdlirii mobilitefii urbane in
oralul Bumbe$ti Jiu".

3- Modificarea HCL Bumbe$ti Jiu N.211 2021 privind constituirea Comisiei Tehnico -
Economice ( C. T. E. ) pentru avizarea documentaliilor tehnico - economice aferente

obiectivelor de investilii qi / sau lucririlor de intervenlii Ia construclii existente, aflate in
competenfa de aprobare a Consiliului Local ai Oraqului Bumbe$ti Jiu sau a Primarului

Oralului Bumbe$ti Jiu.
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4- Aprobarea ,,Planului Urbanistic Zonal pentru construirea unei hale industriale pi birouri, loc.
Tetila, str. Barajului,ora; Bumbe$ti-Jiu, jud. Gorj"

5- Aprobarea trecerii din domeniul privat in domeniul public al Oragului Bumbe9ti- Jiu a

imobilului teren intravilan in suprafala de 493 mp, situat in localitatea Cufti$oara, judelul

Gorj, precum gi darea in folosint[ gratuitd a acestuia, cetre Parohia Caineni.

6- Aprobarea Regulamentului de stabilire a metodologiei privind atribuirea in folosinli
gratuitd a loturilor de teren pentru construirea de locuinte proprietate personali, situate'in

localitatea Curti$oara, str. B isericii, j udelul Gorj, in temeiul Legii nr.15/2003 republicati.

7- Aprobarea preluarii de cetre Muhu $tefan a contractului de localiune pentru terenul situat

pe str. Zorilor, din Ora;ul Bumbe$ti-Jiu, judeiul Gorj.

8- Privind aprobarea preludrii de cdtre Spinu lulia Violeta a contractului de locariune pentru

terenul situat pe str. Zorilor, din Ora$ul Bumbesti-Jiu, judelul Gorj.

9- Rectificarea H.C.L nr. l3l 30.01.2025 privind aprobarea transmiterii fdra plata cetre

Liceul ,,Mihai Viteazul" Bumbeqti-Jiu, judelul Gorj, a autoturismului marca DAEWOO

TFI9YLPGI, model CIELO EURO III EXE LPG, cu numdrul de inmatriculare GJ-35-

PBJ, aflat in proprietatea Ora$ului Bumbe$ti Jiu.

l0- Modificarea Hodrerii Consiliului Local Bumbe$ti Ji N.l6/ 23.02.2023 privind aprobarea
Regulamentului de exploatare a autoturismelor de serviciu din cadrul UAT Oraq Bumbetti Jiu

l1- Inscriplionarea parcdrilor din localitatea Bumbe$ti Jiu, prevezuft pentru autoturismele

persoanelor cu dizabilitili.

C. intrebdri, interpel[ri, probleme supuse atenfiei Consiliului Local, diverse.

Supusa la vot, ordinea de zi este aprobate cu 15 voturi pentru.

P act l L Prezintd dl Primar. Comisiile de specialitate ale CL au avizat favorabil proiectui de
hotdrare.

Nu sunt discufii. Supus la vot, proiectul de hotarare este adoptat cu 15 voturi pentru.

Punct 2- Prezintd dl Primar. Comisiile de specialitate ale CL au avizat favorabil proiectul de
hoterare.

Domnul Udrescu Georgian Lucian spune ce devizul a fost actualizat in luna iunie a anului trecut,
iar acum, Primeria a scos la licitalie pe SICAP, lucreri la valoarea de peste 3 miliarde lei, degi in
decembrie 2024 lucrarile au fost licitate la valoarea de 2.451.000 lei. De unde este diferenfa?

Domnul Primar raspunde cd proiectul a inceput in anul 2019, iar valoarea acestui obiectiv a
crescut in timp. Diferenla este rezultatul dintre valoarea actuald $i valoarea intiald. Astfel c[, valoarea
devizului ce face obiectul acestui proiect, este diferenla dintre valoarea iniliald- cea din licitafe li valoarea
din prezent. Mai spune c6, sumele din proiect cuprind trei surse de finanlare gi anume, surse de la bugetul
local, surse din fonduri europene gi cheltuieli neeligibile.

Domnul Beregan Cosmin spune c5, interesul ddnsului despre acest proiect, este legat de faptul ce

$i el contribuie cu bani la bugetul local al oraqului pentru cd locuiette in aceastd localitate. intreabd cd,
daci s-a constatat suplimentarea de cantitati, de ce constructorul nu a adus la cuno$tinte Consiliului local
ce lucrari sunt in plus;i c6t costi? Dansul spune cA aceste lucreri se pletesc din bugetul local, nu din
fonduri europene.

Primarul rdspunde ce, nu se poate face un deviz separat, astfel ce in iunie 2024 a fost aprobat
printr-o hotarAre de Consiliul, un deviz general, dupi care procedura de atribuire a luffdrilor a inceput in
luna august 2024 $i s-a finalizat in luna decembrie 2024. Pe parcursul derultrrii procedurii, trebuie sd



tinem cont ti sa atingem indicatorii tehnico- economici, pentru cd altfel nu se primesc sumele din fonduri

europene.
Supus la vot, proiectul de hotdrare este adoptat cu 12 voturi pentru,2 voturi impotriv5 (Udrescu

Georgian Lucian 9i Morie Nicolae Ovidiu) ;i o ablinere ( Luben lon) din totalul de 15 consilieri prezenli.

Purlctul 3. Prezinld dl Primar. Comisiile de specialitate ale CL au avizat favorabil proiectul de

hotarare.
Nu sunt discutii. Supus la vot, proiectul de hotarare este adoptat cu 13 voturi pentru gi 2 ablineri

(Morie Nicolae Ovidiu, Udrescu Georgian Lucian) din totalul de 15 consilieri prezenfi.

Punctul 4. Prczintd dl Primar. Comisiile de specialitate ale CL au avizat favorabil proiectul de

hotdrAre.

Nu sunt discutrii. Supus la vot, proiectul de hotdrare este adoptat cu l5 voturi pentru.

Punctul 5. Prezintd dl Primar. Comisiile de specialitate ale CL au avizat favorabil proiectul de

hotarare.
Nu sunt discutii. Supus la vot, proiectul de hoLirare este adoptat cu 12 voturi pentru ti 3 ablineri

(Udrescu Georgian Lucian, Morie Nicolae Ovidiu, Luben ton) din totalul de 15 consilieri prezenli.

Punctul 6. Prezinll dl Primar. Comisiile de specialitate ale CL au avizat favorabil proiectul de

hotarare.
Nu sunt disculii. Supus la vot, p.oiectul de hoterere este adoptat cu l2 voturi pentru $i 3 ablinei

(Udrescu Georgian Lucian, Morie Nicolae Ovidiu, Luben lon).

Punctul 7. Prezinl' dl Primar. Comisiile de specialitate ale CL au avizat favorabil proiectul de

hotarare.
Domnul Penifoara Miron Cdtalin spune ce, ftrenul este prea mare $i ci nu se pot numi garaje, ci

cotete. Mai spune ce, sunt locuri pentru depozitare gi nu sunt folosite pentru parcarea autovehiculelor,
Propune si se facd un proiect de hotdrAre aprobat de consiliul local cu un stas de garaj gi sa discutim cu

oamenii despre asta.
Domnul Primar spune cd este o realitate, dar ata s-au moqtenit aceste garaje. Propune sI analizem

in timp qi se ne asumam demolarea garajelor care nu vor indeplini conditiile ce se vor stabili.
Domnul Borcan Marius spune c5, aceste garaje sunt in zone limitrofe ale oragului gi cd Polilia

trebuie sd amendeze cetdlenii care parcheazd in locuri nepermise Si atunci garajele nu vor mai fi folosite
ca loc de depozitare.

Supus la vot, proiectul de hodrere este adoptat cu 15 voturi pentru.

Punctul 8. Prczintd dl Primar. Comisiile de specialitate ale CL au avizat favorabil proiectul de

hotarare.
Aceeati situalie ca la punctul anterior. Supus la vot, proiectul de hotarare este adoptat cu 15

voturipentru.

Punctul 9. Prezintd dl primar. Comisiile de specialitate ale CL ar avizat favorabil proiectul de

hotdrere.
Nu sunt discufii. Supus la vot, proiectul de hotarare este adoptat cu 14 voturi pentru ti o abrinere

(Udrescu Ceorgian Lucian) din cei 15 consilieriprezenli.

Punctul 10. Prezinta iniliatorul- domnul Udrescu Georgian Lucian. Comisiile de specialitate ale
CL nu au avizat favorabil proiectul de hoterare.

Domnul Udrescu Ceorgian Lucian ptecizeazd cd, are cuno$tinte de cel pulin doud situaqii de

urgenla la care domnul Primar nu a fost prezent, deti are la dispoziiie un autoturism non stop. Mai spune

ce, domnul Buciu Liviu nu poate sd spunl ?n mportul de specialitate cd un proiect de hotdrare este sau nu
oportun, pentru c[ aceaste atribulie o are iniliatorul unui proiect.



Domnul Primar ii da dreptate gi rispunde cI da, iniliatorul considerd oportunitatea promovirii
unui proiect de hotirAre. Deasemenea, ii cere domnului Udrescu Georgian Lucian sI dovedeascd
afirmaliile pe care le face $i precizeaze ctr, programul de lucru al Primarului este inclusiv in weekend.

Domnul Beregan Cosmin spune c[, rapoftul de specialitate este intocmit dupd o lun5 $i ceva $i nu
este semnat de legalitate de citre secretarul general ;i ar vrea sI gtie de ce? Mai spune ci, qi el personal l-
a vdzut pe domnul Primar cAnd conducea cu peste 100 km/ora in localitate $i considera cd trebuie si aibe
un sofer.

Supus la vot, proiectul de hoterare este respins cu 12 voturi impotrivi, o ab{inere (Borcan Marius)
gi 2 voturi pentru (Morie Nicolae Ovidiu, Udrescu Georgian Lucian).

Punctul I l. Se retrage de pe ordinea de zi.

C. Interpeldri, i trcbd , petilii, alte probleme care se supun ate liei consilillllli local.
Domnul consilier Lupulescu Denuf propune sa se faca un nou regulament pentru cererile de

parcare, in care sd se aibe in vedere cum se atribuie locurile de parcare celor care au mai multe ma$ini, au

garaj, sau inchiriazd un loc de parcare, dar pleacd din localitate $i fin locul ocupat. Deasemenea, sa fie
ridicate autovehiculele abandonate,

Domnul Primar este de acord.
Doamna Bijnea Violeta spune ca sunt persoane care au doue, trei ma$ini impuse ti platesc impozit

la Primiria Bumbegti Jiu ceea ce le dd dreptul se considere cA au intaietate la atribuirea celui de-al doilea
loc de parcare, fafd de cei care le au impuse in alt oraq.

Domnul Udrescu Georgian Lucian propune ca Primaria sd acorde familiilor nevoia$e bani pentru

cumpdrarea de rechizite copiilor liri posibilitafi financiare, din bugetul local. Mai spune ci, aceqti copii
sufere o tuaume din aceastd cauzd, pentru ci unii copii au rechizitele necesare, iar unii nu au nici un caiet
sau cu ce se scrie.

Domnul Boghian Marcel Liviu spune ce, Primeria acordd bani pentru materialele didactice
necesare in procesul educativ, nu pentu achizilionarea de creioane, rechizite, etc, De asta trebuie sA se

ingrijeasci fi ecare pirinte.

Domnul Boghian Marcel Liviu spune c5, are probleme cu cainii IErd stepan la qcoala din Tetila.
Domnul Primar spune cA o sA rezolve problema.

Domnul Beregan Cosmin vrea se $ie ce se mai intampld cu drumul Plaiului din proiectul Anghel
Saligni, precum $i cu celellate drumuri din acest proiect.

Domnul Primar rdspunde ce, sunt doud proiecte, unul pentru drumul Plaiului $i unul pentru str.
Bumbe$ti, care sunt in faza de licitagie. Vor incepe unele lucreri pe drumul Plaiului 9i la $trand, dar este

un litigiu pe rolul instanlei Si de aceea nu este cert incA demararca lucrarilor pentru acest drum.

Domnul Beregan Cosmin vrea se $tie dacd va funcriona gradinira pe timpul verii pentru cd sunt
solicit5ri in acest sens.

Domnul Boghian Marcel Liviu raspunde cd, anul $colar este imp54it pe module, iar in modulul
din varA, al 5- lea, cadrele didactice nu mai au activitate pentru cd trebuie s5- ti ia concediu de odihnd.
Anul trecut au renunlat unii dascdli la concediu in aceastd perioadd $i de aceea a putut functiona, dar nu
ne mai permite nici legea gi nici nu este personal care sd asigure continuitatea activitdfii. Deci, nu, anul
acesla nu va mai fi grddinila pe timpul verii.

Domnul Primar adauga ce lipse$te $i sursa financiari pentru plata profesorilor, pentru ca bugetul
trebuie sa fie echilibrat: veniturile cu cheltuielile.

Domnul Boghian Marcel Liviu spune cd nu Primarul sau Primaria se ocupa de masa calda $i com,
este o ordonanld ......

Domnul Primar spune cd este obligatia perintelui sa imbrace $i si trimitd la qcoali copii qi sd le
cumpere rechizitele necesare.



uomnul Lupulescu uanul crte$te orn lege care sunt conorlrrle penuu a oa masa caloa copnlor,
pentru ca sd nu se mai facd afirma{ii in spaliul public care nu pot fi dovedite. La Bumbe$ti Jiu nu se poate

implementa acest proiect pentru cd nu indeplinim condifiile cerute de lege.

Domnul primar prezintd doue soliciteri ce au fost lAcute in scris, pentru a hotdri Consiliul local
solu!ionarea acestom.

Una se referd la programul de funclionare al agenfilor economici carc desfdgoare acitivdti de

alimentalie publica pe raza ora$ului Bumbe$ti Jiu ti se incadreaze in Codul CAEN la baruri Si restaurante.
Domnul Primar spune cd, n-are nimic impotrivl dacd cineva vrea sd schimbe acest program. Consilierii
locali pot inilia un proiect de hofirare pentru modificarea orarului de funciionare. Reitereazi ce,

modificarea orarului aprobafi prin HCL nr.l2212023 estejustificatd qi in prezent pentru cd, dace un agent

economic desfagoarA activitdfi de alimentatie publici incadrate in codurile CAEN la baruri li restaurante,
intr-un spaiiu situat la mai pufin de 50 metri de clSdirile de locuinte, trebuie sd respecte prevederile legale
privind intervalul orar de pistrare a Iinigtii publice duptr ora 22. Dar, Consiliul local decide qi prin urmare
poate sA hotdrasci ca to(i comercianfii sd aibe orar non stop.

Domnul Morie Nicolae Ovidiu spune ce este de acord ca orarul sd fie non stop.
Domnul Pre$edinte spune cd, dacd este un local langd locuinla dansului gi acolo centa o formalie

in fiecare noapte, atunci cum se poate odihni cineva? Considerd cd trebuie sa ne gandim foa(e bine la ce

trebuie licut. Este de acord acolo unde se poate, in anumite zone.
Doamna Bijnea Violeta citette din Legea nr.6ll1991 privind sanclionarea faptelor de incelcare a

ordinii 9i Iiniqtii publice.
Domnul Beregan Cosmin spune cd, Prefectura Gorj a anulat o Hotarare de Consiliu cu acest obiect

ce a fost dati in alti localitate. DAnsul este de acord gi cu unii qi cu allii pentru ce sttr la case qi $tie ce

inseamne sd nu respecti orele de lini$te.

A doua solicitare se refere la cumpararea a unui imobil pe care il cunoaqtem cu denumirea de

caminul 3, proprietatea Societdfii Hidroconstructia.
Domnul Udrescu Georgian Lucian spune ce este tardivd disculia, pentru cA s-a incheiat licitafia

pentru vanzarea acestui imobil.
Domnul Primar rdspunde ca oricum nu aveam buget pentru cumpararea acestui imobil,

Dl preiedinte de iedin!d, Borcan Marius, declard inchise lucrdrile ledinlei.

CONTRASEMNEAZI,
l'entru veridicitatea celor consemnate

SECRETAR GENERAL,
Exercitare temporari atribu{ii

Jr. D€niela BUZUI-OIU

DE $EDINTI,


